
Openbare wijkraadvergadering                                                                                 
Wijkraad Parkwijk-Zuiderpolder- penningsveer
Datum: Dinsdag 7 november 2023 20.00 uur

Plaats: Reinaldahuis
Notulist: Joyce Jacobsz

Ronald Fukken

Jan Wakker
Henk de Bruijn 

Leida Hakkenbrak
Wim Kleist 
Guido Schols 
Marja de Bruijn,  Ric van Kempen, Lucas Ledmia, 
Mariska van Zeeland, Bert Koelman, Driss 
Elgharnati, Els van Looy, Petra Augustin, Louise de 
Bruin, Cyril Wissing, Bram en Henny van Ling, Gert
van Kraay, Bea van Kraay, Ineke Huizinga, Rink 
Hof, Henny en Jan van Amsterdam
Lies van Eeken, Mieke Alders
 

Voorzitter wijkraad 
Parkwijk/Zuiderpolder/Penningsveer
wijkraadslid, werkgroep Domus Plus
wijkraadslid, werkgroep Domus Plus
bewoners
Wijkraadslid, secretaris
Wijkraad, vice-voorzitter , penningmeester
Wijkraadslid 
Bewoners

Bewonerscommissie

Afwezig met bericht 

1. Opening
2. Agenda
3. Mededelingen
4. Verslag openbare wijkraadvergadering, d.d. 3 oktober 2023. I.v.m. debat pletterij geen 

verslag
5. Wijkplatforms: zie sheet voor een overzicht. Wijkraden zijn o.a. belangenbehartigers maar 

dat was geen exclusieve belangenbehartiging. Dat is nooit zo geweest. Er zijn meer 
organisaties die aan belangenbehartiging doen. 

Ontstaan wijkraden: (bijna 50 jaar geleden) van “ bottum up” uit onvrede die bij de wijkbewoners 
leefde. 
Bredere participatie heeft het gevaar in zich dat de gemeente kan kiezen wat het al van plan was. 
Wim van Kleist: stichting Ontmoet elkaar in Haarlem Oost is geraadpleegd over bepaalde 
ontwikkelingen. De wijkraad is niet geraadpleegd
Vraag uit de zaal: hoe gaat het dan straks? Er zijn toch meer mensen bij betrokken? Je kunt jezelf 
toch niet zomaar opheffen? De gemeente kan de wijkraden niet opheffen. De wijkraden kunnen 
zichzel, indien wenselijk,  opheffen. 
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Er moet dan nog blijken of en hoe dat geregeld gaat worden.
Vraag uit de zaal: Wat is het verschil tussen wijkraden en burgerberaad? 
Burgerberaad : Een burgerberaad is een manier om inwoners en politici gelijkwaardig te laten 
samenwerken.  Een burgerberaad is een gelote groep van ongeveer 100 mensen. Samen vormen zij 
een afspiegeling van de samenleving (van een gemeente, regio of land), waarin iedereen zich kan 
herkennen.

Tijdens het burgerberaad gaan de deelnemers minimaal 5 dagen in dialoog met elkaar, begeleid door
onafhankelijke gespreksbegeleiders. Deelnemers krijgen informatie aangereikt, maar ze bepalen 
nadrukkelijk ook zelf welke informatie  en deskundigen zij willen raadplegen.
Zo komen ze als groep tot aanbevelingen, die ze overhandigen aan de politieke opdrachtgever.
Aanbevelingen die aan vooraf gestelde voorwaarden (het mandaat) voldoen, worden overgenomen. 
Een monitorgroep houdt vervolgens bij in hoeverre maatregelen de  beloofde politieke opvolging 
krijgen.    

Er zal , per 1 januari 2024 met betrekking tot de wijkraden, in ieder geval sprake zijn van een 
overgangssituatie voor een  half jaar.
De wijkraad wordt bijvoorbeeld al niet betrokken bij de komst van de Oekraïners bijvoorbeeld. Of 
over wijzigingen voor de woonwagen kamp bewoners. 
Vraag uit de zaal: bestaan de wijkplatforms ook in andere gemeenten? Hoe gaat het daar? 
Bij sommige gemeenten werkt het wel , de meeste gemeenten die we kennen niet. In veel 
gemeenten wordt er goed met wijkraden gewerkt. 

6. Participatie: participeren binnen de , door de gemeente vastgestelde, kaders. 
De gemeente wil niet meer laten participeren in het kader van kwetsbare groepen. 
Wijkraad wordt al niet meer geïnformeerd over Oekrainers, statushouders, asielzoekers. 
Domus Plus is door de gemeenteraad  “afgedwongen” om als wijkraad, bewoners, mee te mogen 
praten. 
Participatiebeleid is nu vrijgegeven voor inspraak. Via de site van de gemeente. 
Participatiebeleid van 2011 was een mooie beleidsnota. Deze nota is helaas , zoals de bedoeling was, 
niet jaarlijks maar incidenteel 2 x geëvalueerd. 
Verwachtingsmanagement: vastgesteld beleid is leidend. 
https://haarlem.nl/aanpassing-participatiebeleid 
Reageren door burgers is via de site mogelijk vanaf 3 november tot en met 17 december 2023 

Wijkraad parkwijk/ zuiderpolder/ penningsveer gaat in ieder geval door . 
Wijkraad is geen onderdeel van een wijkplatform. Daarnaast zou er eventueel ruimte kunnen zijn 
voor een wijkplatform. 

7. Invoeren betaald parkeren > referendum. Er komt een referendum. Parkeerregulering, met 
op termijn de verwachting,  in HEEL  Haarlem.

Doelstelling: auto bezit terugdringen. Meer groen, meer toegankelijkheid voor mensen met een 
mobiele beperking, rolstoelen, kinderwagens e.d.
Opmerking uit de zaal: “Als er goede en voldoende OV komt doe ik meteen de auto weg. 
Helaas is dat nog niet aan de orde”. 
Donderdag 9 november a.s. zullen Wim Kleist en Frans de Goede het definitieve aantal 
handtekeningen parkeer referendum officieel aan de burgemeester in het stadhuis overhandigen. 

8. Projecten
a. Integrale Vernieuwing Openbare Ruimte in Zuiderpolder : zie sheet. 

Vraag uit de zaal: waar blijft het water dat wordt afgekoppeld van de daken? 
Water komt terecht in de bakken onder de parkeerplaatsen en zakt in de straten en het groen. Echt 
teveel water in overstort komt dan vervolgens in het riool.
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Vraag: zijn de bakken makkelijk schoon te maken? Er komt allemaal troep in zoals bladeren, zand, 
grind. Anders wordt het ook weer een probleem.  

 Actie Ronald Fukken: voorzitter vraagt het na. 
Amnesty International weg: probleem is de bus die daar ook rijdt. 
Voorkeur wijkraad: parkeren op stoepniveau. Dit stimuleert 30 km/u rijden. 

b. Oostpoort > inloop 10 oktober: zie sheet. Nieuw bureau voor Plan visies ingehuurd. 
Navraag leert dat nog geen enkele planvisie van dit nieuwe bureau is uitgevoerd. 

Dit bureau PosadMaxwan heeft nog geen plan en heeft graag inbreng van o.a. de wijkraad. 
Weer een nieuw bureau. Weer een nieuw onderzoek. Kost allemaal geld. 
Vraag uit de zaal : er is veel overlast van bewoners ( Oekraïners en statushouders) bij de Veerplas. 
Illegaal kamperen. Drugs gebruiken. Kampvuurtje maken. Veerplas hoort bij 
Spaarnwoude/Haarlemmerliede.   

c. Domus+: zie sheet. Eén handhaver voor het Reinaldapark. 
Er zou ook voor andere plaatsen handhavers moeten komen. 
Gemeente heeft andere ideeën dan de wijkprojectgroep. 
Projectleider zag niets in de plannen van de wijkprojectgroep en heeft met de ambtenaar een ander 
plan verdedigd. 
Zie sheet het voorstel van de werkprojectgroep en de sheet met het voorstel van de gemeente. 
Henk: wat betreft het veiligheidsplan: alle armaturen zijn vervangen zodat ze voldoen aan de 
voorschriften. Tot nu toe heeft Henk geen enkele handhaver gezien. 
Henk vertelt dat hij met de storm met moeite handhavers kon bereiken om gevaarlijk omgewaaide 
boom weg te halen. Voorlopig staat de werkprojectgroep tot nader order “on hold”.

d. BEA Park > inloop 31 oktober: open karakter met veel groen is weggelaten. Is meer verdicht 
ten koste van groen. 

ITK: daar worden veel kinderen gehaald en gebracht. Chaotische taferelen. De wijkraad vindt dat de 
ITK op een gevaarlijke plek komt. 
Informatiebijeenkomst : zaterdag 4 november. 

e. Prins Bernhardlaan voorlopig ontwerp ligt ter inspraak. Alleen bus 80 rijdt door de Prins 
Bernhardlaan. 

9. Rondvraag + wat verder ter tafel komt
Wim : omgevingsraad Schiphol. Is nu MRS Maatschappelijke Raad Schiphol. Kan gevraagd en 
ongevraagd advies geven m.b.t. Schiphol. Onderwerpen: geluid, gezondheid, welzijn. 
Er zit PFAS en PFOS in de grond. Er is gestart met het opzetten van een Federatie. 
Voorzitter MRS is nu nummer 6 van Nieuw Sociaal Contract. 
Vraag uit de zaal: gaan jullie verder? Kunnen jullie wijkraad Amsterdamse Buurten bij pakken? 
Wijkraad Slachthuisbuurt? Bijvoorbeeld Wijkraad Haarlem Oost? Er is wel overleg met elkaar. 
Wijkraad Amsterdamse Buurten heeft dinsdag 28 november hun laatste wijkraad vergadering. 
Functies wijkraadslid/voorzitter/penningmeester/secretaris/ is vrijwilligerswerk die steeds meer op 
een onbetaalde baan zijn gaan lijken. 
Geluid wijkraadsleden m.b.t. de transitie naar wijkplatform: willen niet gratis werken voor de 
gemeente. Wijkraadswerk is geen verlengstuk van de gemeente.  
De wijken krijgen steeds meer nieuwe bewoners van buiten Haarlem. Deze mensen zijn vast ook 
geïnteresseerd en terzake kundig om bij de wijk betrokken te zijn/ te willen worden. 
Vraag uit de zaal: Een idee om hier actie op te ondernemen? 

Presentatie Bert Koelman: Liewegje 17. Er komt een winkeltje met 16 parkeerplaatsen. Workshops. 
Bevoorrading van de winkel. Verwachting veel overlast van auto verkeer. 
Er is bezwaar ingediend tegen de plannen en de plannen voor afgifte vestigingsvergunning. 

In de bijlage in de vergunning staat dat bewoners en de wijkraad geïnformeerd zijn. 
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Dat blijkt helemaal niet waar te zijn. Er is beweerd dat de wijkraad 
Parkwijk/Zuiderpolder/Penningsveer erin zijn gekend en hebben ingestemd met deze 
vergunningsaanvraag. Is dus helemaal niet waar. 
Er heeft een stukje in de wijkkrant gestaan als ingezonden stuk. Meer niet. 
De gang van zaken lijkt op de komst van de Zonneweide op het Schoteroog. 
Eerst heet het natuurgebied en wordt als argument gebruikt om komst Domus Plus op die plek te 
laten komen te boycotten. Nu heet het een vuilstortplaats om de zonneweide te honoreren want 
zonneweiden zijn niet goed voor een natuurgebied. 

10. Sluiting
Volgende vergadering : maandag 4 december is een optie. Notulist kan niet vanwege andere 
verplichtingen.
Drankje + hapje
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